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Mestni svet MOL 

Mestni trg 1                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

Zadeva: Svetniško vprašanje 

Spoštovani! 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana v imenu Svetniškega kluba NSi 

postavljam županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje: 

Po več kot letu dni gradnje se je odprl dolgo pričakovani podvoz pod železniško progo na 

Dolgem mostu in s tem cesta, ki povezuje Vič z Vrhovci. Iz medijev smo lahko prebrali, da 

gre za najpomembnejšo prometno optimizacijo v mestu, ki bo predvidoma razbremenila 

promet na Tržaški cesti in prebivalcem Vrhovcev in Brda občutno skrajšala pot do 

avtocestnega priključka Ljubljana zahod. 

Zaradi nove povezave se je povečal promet od Tržaške ceste do priključka na obvoznico 

Ljubljana - Brdo, ravno tako pa tudi v obratni smeri. Od križišča Tehnološkega parka in 

Ceste na Brdo se proti obvoznici nahaja Pot za Brdom, ki je ozka in brez urejenih bankin; od 

križišča z Brdnikovo, mimo Kinološke zveze Slovenije do obvoznice, pa je tudi zelo slabo 

osvetljena. Na tem delu ceste, ob sedaj še povečanem prometu, prihaja ob jutranjih in 

popoldanskih prometnih konicah do dolgih kolon. Omenjeni del Poti za Brdom tudi nima 

urejenega pločnika in kolesarske steze, čeprav po njej hodijo pešci in vozijo kolesarji. 

Zanima me, kdaj bodo omenjene ceste urejene tako, da bodo primerne za povečan promet iz 

smeri Tržaške ceste, po Poti Rdečega križa do priključka na obvoznico ter varne za vse 

udeležence v prometu. 

Prosimo, da vprašanje obravnavate in nam sporočite odgovore.  

Lep pozdrav, 

 

 

Mojca Sojar l.r. 

Mestna svetnica NSi 

 

 

 


